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Orienteringsklubben Sør    
 
 

31. ÅRSMØTE I OK-SØR 
 

Tirsdag 27.1. 2009 kl. 19.30 - Strømme skole 
 
 

DAGSORDEN 
 

1. KONSTITUERING  
Godkjenning av innkalling 
Valg av dirigent 
Valg av sekretær 
Valg av to representanter til å underskrive protokoll 
Godkjenning av sakliste 

 
2. BERETNINGER 

Styrets beretning   s.2   
Sportskomiteen   s.5 
Kart og arrangement   s.7 
Miljøkomiteen   s.9 
Turorientering    s.10 
Oversikt tøy og utstyr   s.11 

 
3. REVIDERT REGNSKAP FOR 2008 

Papirer utdeles i møtet 
 

4. FASTSETTELSE AV KONTINGENTER FOR 2009   
s.11 

5. BUDSJETT 2009 
Papirer utdeles i møtet 

 
6. INNKOMNE FORSLAG 

Styret har ikke mottatt noen forslag 
 

7. VALG  
a) Valg v/valgkomiteen  
b) Valg av representanter til tinget i VAOK og årsmøtet i Kr.sand idrettsråd  
c) Valg av valgkomite med leder, 2 medlemmer og 1 varamedlem 
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STYRETS BERETNING 2008 
 
1. ADMINISTRASJON 

 
Liste med tillitsvalgte og komiteer som har virket i OK SØR i 2008  (s.12) 
 

2. STYREMØTER 
 
Styret har i perioden februar - desember avholdt 6 styremøter, og det er behandlet i alt 54 
saker. 

 
3. REPRESENTANTER I VAOK  

 
Medlem kartråd:   Stein Coward 
Vararevisor:   Jostein Korsvik, Kristen Langan 
 

4. REPRESENTANTANTER SØRLANDSGALOPPEN  
 
I styret for Stiftelsen: Kristen Langan 
I hovedkomiteen for Sørlandsgaloppen 2008: Kristen Langan  

 
5. MEDLEMSTALL  

 
Oppdaterte medlemstall legges fram på årsmøtet 
Tallene i parentes er medlemstall for 2007 

 
  Herrer   Damer   Støttemedl.  Totalt 

Under 17 år 23 (22)    12 (12)      35 (34) 
Over 17 år     39 (37)  30 (30)        17(12)     86 (79) 
Totalt  62 (59)  42 (42)        17(12)   121(113) 
 
Klubben har i tillegg ett æresmedlem: Egil Johansen. 

 
6. MEDLEMSKONTINGENTER 

 
Medlemskontingenten ble endret på årsmøtet 27.01.05 og har siden vært: 
 
Familie    kr 500 
Aktiv over 17 år  kr 350 
Aktive under 17 år kr 200 
Støttemedlem   kr 100 

 
7. KOMMENTARER FRA STYRET  

 
Klubben vår fylte 30 år 8. februar og har hatt et år med stor aktivitet. I fjorårets beretning 
står følgende: "OK Sør er på vei til å bli en klubb med bare godt voksne mennesker, men 
drømmer om en rekrutteringsmessig og sportslig opptur hvor vi kan få bruk for våre 
oppsparte penger".   
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Når det gjelder drømmen om den rekrutteringsmessige oppturen, må vi vel kunne si at den 
kom allerede i vårhalvåret 2008 - ikke minst takket være svært engasjerte og arbeidsomme 
folk i rekrutteringskomiteen. Omtrent tjue nybegynnere og yngre stilte på de første 
samlingene. Men vi må også berømme alle andre som har bidratt i arbeidet med 
oppfølging av rekruttene, og som positive miljøskapere på samlingsplasser og på 
treningsløp. Arbeidet har ført til i flere nye medlemmer i klubben vår. 
 
På treningsløp/rekruttsamlinger har vi jevnt over vært mellom tretti og førti deltakere med 
rekord på førtifem. Det samme var tilfelle på sprintløpene i KSO, og på Sørlandsgaloppen 
hadde vi så mye som 42 startende. Deltakelse på løp i og utenfor kretsen har også vært 
økende. Vi kan nevne Sølvkrokenløpet, pinseløpene på Kongsberg, Sørlandsmesterskapet 
på Øydnaheia og KM-stafett der vi hadde fire lag. 
 
På arrangementssiden var Sørlandsgaloppen med ca. 1200 deltakere et stort løft for 
klubben. Vi hadde mange av de tyngste oppgavene, sekretariat med ansvaret for data, 
målgang og o-camp. Over 40 av OK-Sørs medlemmer var engasjert i større eller mindre 
grad, og vi var når timer telles opp den største arrangørklubben. Mange bør berømmes, 
men vi må likevel spesielt trekke fram innsatsen til Kristen Langan som for andre gang på 
rad var vår representant i hovedkomiteen og hadde hovedansvaret for o-campen. Det var 
ikke mange minutters fri han fikk i løpet av galoppuka. 
 
Sørløpene ble en opptur med to flotte dager i Sørlandsparken barnehage - en veldig 
trivelig samlingsplass. Det var solid økning i antall deltakere fra forrige år. På 
mellomdistansen søndag hadde vi over 200 deltakere når vi teller med alle rekruttene 
(årets største o-løp på Sørlandet utenom Sørlandsgaloppen). Løpsleder Terje Uleberg 
hadde full kontroll på et meget vellykket arrangement. 
 
For tredje år på rad arrangerte vi Gildesprinten fra Sukkevann idrettspark med rundt 450 
deltakere fra Vardåsen-, Strømme-, Dvergsnes- og Ve skole - et arrangement skolene satte 
stor pris på. Jan Tore Jørgensen var primus motor for arrangementet. 
 
Kristiansand sprintorientering (KSO) hadde i år tiårsjubileum. Siden tusenårsskiftet har 
vår representant i KSO vært Kyrre Ellefsen, og han har gjennom 68 løp hatt ansvar for 
datafunksjonene (påmelding, tidtaking og resultater). 
 
På klubbmesterskapet var det 49 deltakere i fine løyper lagt av IL Høvdingen. Det var mer 
enn en fordobling fra 2007, og det er lenge siden vi har delt ut så mange medaljer på 
rekefesten som for øvrig var et fint arrangement med mye liv. 
 
Så lenge klubben har eksistert, har vi arrangert turorientering. Men det er vel første gang 
vi har hatt poster på Randøya, eller på ei øy i det hele tatt. Når det gjelder salg av tur-o 
konvolutter, har vi hatt et oppsving, ikke minst takket være at elever fra Dvergsnes skole 
drev med aktivt salg. 
 
2. juledagsløpet satte, som så mange ganger tidligere, et verdig punktum for årets 
aktiviteter med et flott løp fra Kringsjå skole. Hyggelig var det at vi også her, som på våre 
andre arrangementer, fikk økning i deltakelse sammenliknet med fjoråret.  
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Stein Coward har i mange år vært ansvarlig for kartutvikling og har i år også hatt ansvaret 
for kartfovaltningen etter som alle nyere kart nå er digitalisert. Våre viktigste prosjekter 
har vært arbeidet med Vatnekartet og nytt turkart. Begge kartene kommer ut i 2009. 
 
Selv om vi har hatt betydelig økt aktivitetsnivå som blant annet har gitt seg utslag i økte 
utgifter til startkontingenter, er klubbens økonomi solid. Vi har hatt gode inntekter, 
spesielt generert fra Sørlandsgaloppen. Nærmere 100.000,- kroner er så vidt vi vet rekord 
for klubben vår.  
 
Dette året har vi også inngått en treårig samarbeidsavtale med Sparebanken Pluss som gir 
oss 30.000.- blanke kroner i kassa per år. I tillegg har vi fått en avtale med Sportsprofil der 
vi kan ta ut 15.000.- i ustyr neste år. En Søknad til Gildefondet ga oss 10.000,- til innkjøp 
av nye postenheter, og fra Telenor fikk vi 5000,- til rekrutteringsarbeidet. 
 
Vi har ikke markert oss med mange store idrettslige prestasjoner denne sesongen, men 
klubben har likevel gjort seg godt bemerket både som arrangør og med våre mange 
rekrutter. De nye klubbdraktene har også bidratt til at vi har vært godt synlige i o-
sammenheng. Hjemmesida vår har vært mye brukt med gjennomsnittlig rundt 500 treff i 
måneden. 
 
Styret har vært svært fornøyd med aktivitetsnivået. Årsaken til den positive utviklingen 
klubben har hatt i 2008 ligger i stor velvilje og innsats blant våre medlemmer. 

  
 

Kristiansand 26.1.2009 
 
 
 
Jostein Korsvik   Magne Dølemo  Magne Thorbjørn Jensen                                                     

 
 
 
         Stein Erik Scheie   Gro Eide   Stein Coward  
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ÅRSBERETNING 2008 
FRA TRENINGS- OG REKRUTTERINGSKOMITEEN 
(SPORTSKOMITEEN) 
 
Ok-Sør har i 2008 hatt en Trenings- og rekrutteringskomite bestående av Gro Eide, Kåre 
Jacobsen, Einar Jørundland og Stein Erik Scheie. Sistnevnte som leder. 
 
REKRUTTERINGSARBEID   

Rekrutteringsgruppen har hatt ansvaret for de yngste løperene, dvs. aldersgruppen 10-14 år. 

Nybegynneropplærings: 

Våren 2008 ble det arrangert et kjapt nybegynnerkurs på Dvergsnes skole med påfølgende 
nybegynner o-løp 3 tirsdager. Det var på forhånd delt ut lapper i ca 1500 postkasser. Det 
møtte ca 15 løpere + en del speidere første kvelden. De påfølgende løpene hadde vi ca 20 
deltakere på. Klubbens etablerte løpere stilte positivt opp om opplegget som ledsagere og 
”vakter” i løypa. 

Etter ”kurset” brukte vi Kristiansand Sprint orientering KSO som videre oppfølging med 
skygging og ”post-vakter”. Totalt stillte Ok Sør med ca 20 rekrutter på disse løpene og var 
med dette kretsens desidert beste rekrutteringsklubb.   

I tillegg til disse løpene ble det også arrangert sommerfest hjemme hos familien Eide på 
Dvergsnestangen med innbakt o-stafett. 

TRENINGKOMITE 

Som treningskomite har komiteen vært tilnærmet død i 2008. Klubben har arrangert flere 
treningsløp, men dette har i stor grad skjedd i regi av enkeltpersoner og rekruttkomiteen. 
 
Klubben har hatt sin ukentlige tirsdagstrening på Strømme skole i vinterhalvåret og 
løpetrening på lørdager og eller søndager hovedsakelig fra Sukkevann. 
 
Det er et ønske om at komiteen blir mer aktiv i 2009 for å ivareta klubbens løpere i 
aldersguppen 13-18 år. 
 
RESULTATER FRA MESTERSKAP 
Følgende mesterskapsmedaljer er hentet inn av OK Sør løpere 2008: 
 
WMOC 
D70 
4. Gudveig Jørundland 
 
KM-NATT 
Ingen 
 
KM-LANGDISTANSE 
Ingen 
 
KM-MELLOMDISTANSE 
Ingen 
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KM-SPRINT 
H13-14 
3. Håkon Eide 
 
KM-STAFETT 
D17 
1. OK Sør (Heidi Fidje Andersen, Margareth Wathne, Gro Eide) 
 
DM-MELLOMDISTANSE 
Ingen 
 
DM-LANGDISTANSE 
Ingen 
 
KLUBBMESTERSKAPET 
H11-12  D11-12 
1 Jan Kristian Jacobsen 7:04  1 Elise Vegusdal 9:52 
2 Mads W. Scheie 7:35  2 Line Marie Østerhus 10:38 
3 Morten Coward 8:04  3 Camilla Coward 15:36 
 
H13-14  D13-14 
1 Håkon Eide 13:51  1 Mari Coward 35:00 
2 Atle W. Scheie 36:54 
 D17 
H-15-16  1 Heidi Fidje Andersen 25:49 
1 Andreas Wold 27:09 
 D35 
H17  1 Gro Eide 30:44 
1 Are Kristiansen 20:42  2 Margareth Wathne 33:29 
2 Stein Erik Scheie 22:11 
3 Stian Stordalen 48:30  D50 
 1 Mona Hesthagen 44:11 
H35 
1 Frank Salvesen 23:20  D65 
2 Arnstein Frikstad 25:51  1 Gudveig Jørundland 56:19 
3 Coward, Robert 26:09 
 
H50  
1 Magne Dølemo 25:11  
2 Kristen Langan 25:52  
3 Jostein Korsvik 27:05  
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ÅRSRAPPORT FRA KART- OG ARRANGEMENT 2008 
 
Arrangement nr. 1  24.- 25.mai     Sørløpene, Sørlandsparken barnehage 
    Løpsleder:   Terje Uleberg 
    Løypeleggere:  Bjørn Schou (KM sprint) 
       Are Kristiansen (mellomdistanse) 
        
    Antall deltakere: ca. 170 KM sprint og 185 mellomdist. 
 
Arrangement nr. 2  26. og 27.mai  Gildesprint, Sukkevann idr. anlegg 
       (for Ve, Dvergsnes, Strømme og Vardåsen   

skoler) 
Løpsleder:   Kristen Langan 

    Løypelegger:   Jostein Korsvik 
    Antall deltakere: 450 
 
Arrangement nr.3  7.-13.juli  Sørlandsgaloppen i Kristiansand. 
       OK Sør hadde ansvar for sekretariat og 
       mål samt o-campen. Mange av klubbens  
       medlemmer var i sving hele uken. 
 
Arrangement nr.4  26.desember   2. Juledagsløpet Kringsjå skole 
    Løpsleder:  Kristen Langan  
    Løypelegger:  Bjørn Schou 
    Antall deltakere: 87 
     
Turorientering:  Medlemmer:   Robert Coward 
       Bjørn Gulbrandsen 
       Einar Jørundland 

 
Kart:  5 kartutsnitt i Randesund (Frikstad, Østre 

Randøy, Strømme, Strømsheia, Nedre 
Timenes) 

             
    Salg:   Se egen rapport fra komiteen. 
 
Løyperydding: Det har ikke vært utført løyperydding i 2008. Rapport ble sendt 

Parkvesenet og vi har mottatt ca. kr. 3500,-.  
                                                
Mobil o-arena: Klubbens representant i ”Mobil-o-arena” styret v/Stein E. 

Scheie 
 
Kartansvarlig-/ forvalter Stein Coward 
     
    Utgitte kart:  

Revisjon av kartet ”Strømme” til Sørlandsgaloppen. 
 
Kart under arbeid 
Turkart ”Randesund” (Revisjon. Utgivelse i 2009). 
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Vatne (Revisjon. Synfaring og tegning ferdig). Utgis 2009.  
  

    Planlagte kart:  
                                               ”Dyreparken” (Timeneskrysset – Dønnestadmoen) 2010 / 2011 
 
 
KARTBEHOLDNING      Pr.   1.1. 2009 
Kart 
nr. 

Navn Utgitt år 
Revidert 

Antall hele 
papirkart 

Klipp Kommentar 
 

2 Klepp 2002 450 150 alle kart digitale 
5 Dvergsnes 1980 / 2002 0   
27 Dønnestad 1997 500 50  
28 Sukkevann 1998 10 100  
29 Bliksheia 2000 0   
31 Sodefjed 2001 500 -  
32 Hamresanden 2000 1   
33 Vardåsen skole 2005    
34 Nedre Timenes 2006    
35 Kvåse 2005 1000   
36 Heståsen skole 2006    
37 Randøyane 2007    
38 Ryen 2007    
 Turkart Randesund 

Turkart Tveit 
1995 
1995 

0 
200 

  
Papir 

 
Papirkart fra 1996 og tidligere er utdatert. Kartene er sendt til resirkulering og fjernet fra listen. 
 
Kartene i Randesund (Strømme, Sukkevann, Sodefjed, Nedre Timenes, Dvergsnes, Vatne og Kvåse) 
er satt sammen til en digital kartbase som blir holdt løpende oppdatert. Kartfilen blir oppbevart av 
Stein med kopi på arbeidsplassen.  
 
 
         Stein Coward 
         kartansvarlig   
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ÅRSRAPPORT FRA MILJØKOMITEEN - 2008 
 
 
Miljøkomiteen har i 2008 bestått av: 

Jørn Stordalen (leder), Arnstein Frikstad og Hans Helle  

 

Komiteen har hatt ansvar i forhold til 3 arrangementer dette året.  

På rekruttsamling tirsdagene 8. og 15.april sto komiteen for servering av kake, kaffe og saft. 
Det var mange rekrutter og gamle travere med begge dagene. 

Årets hovedarrangement for miljøkomiteen var som rekefesten. Denne ble holdt fredag 
28.november. Det var 72 deltakere, hvorav 26 barn. Tradisjonen tro var det utdeling av 
premier for klubbmesterskapet og deltakerpremie til rekruttene. Selvfølgelig var det også 
utlodning. 

 
Regnskapet for årsfesten/rekefesten ser omtrent ut som følger: 
 
Inntekter: 
Påmelding inntekter   ca.   4.000,- 
Loddsalg                    ca.   3.500,- 
Totalt                          ca.  7.500,- 
 
Utgifter: 
mat / blomster + Gustav Pedersen  ca.      5.500 kr  
 
Overskudd                              ca.   2.000 kr       
 
 
 
 
 
Jørn Stordalen 
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ÅRSMELDING FRA TUR-ORIENTERINGSKOMITEEN I OK SØR 20 08 
 
Komiteen har i år bestått av Einar Jørundland, Bjørn Guldbrandsen og Robert Coward. I 
tillegg har Kristen Kristensen på en utmerket måte igjen tatt seg av registrering og utsendelse 
av merker og medaljer.  
 
Opplegget bestod i år av 60 poster fordelt på 5 kart; Strømsheia, Timenes, Sukkevann, 
Frikstad og Randøya.  
 
Salgssteder var som vanlig butikkene på ICA Dvergsnes og KIWI Vardåsveien og 
Sparebanken Pluss Rona. I tillegg forsøkte vi med hell 2 nye salgssteder; Randesund 
lysstøperi og KOT i Kirkegaten. Disse nye bør vi fortsette med.  
 
Det ble trykket opp 250 konvolutter. Elever ved Dvergsnes skole solgte 60 konvolutter og 
tjente kr 50 pr solgte konvolutt til en klassetur. Det ble ellers solgt ca 120-130 gjennom de 
vanlige kanalene (butikkene og direkte salg av klubbens løpere). Det ble også gitt konvolutter 
i premie i forbindelse med Gildesprinten. 
 
I år var det en tippekonkurranse på 4 av postene der svarene kunne sendes inn via 
mobiltelefon direkte fra skogen. Vi fikk inn ca 8-10 svar og 3 av disse fikk hvert sitt kompass 
i premie. 
 
Komiteen ble i år redusert fra 4 til 3 personer. Vi mener at komiteen minst bør være på 4 
personer igjen, gjerne 5 for å fordele mer på arbeidet som skal gjøres ute i skogen.  
 
Komiteen har begynt planleggingen av opplegget for 2009. Opplegget bør være klart til påske 
og da må planleggingen starte noe tidligere enn det er gjort tidligere år. 
 
 
Robert Coward 
Leder av komiteen i 2008. 
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TØYLAGER 
 

Navn O-trøye kort  O-trøye 
lang 

O-bukse 
kort 

O-bukse lang  Overtrekk sjakke  Sum 

Pris 525 600 395 249 690 kr  
Dame M           0 
Dame L           0 

Dame XL           0 
XXS 1         525 
XS         1 690 
S 3   3     2760 
M 1       1 1215 
L       1 2 1629 

XL 4 6     1 6390 
XXL           0 

              
Sum 9 6 3 1 5 13209 

 
Tøyet  befinner seg på lager hos Gro Eide. 
 
Det finnes i tillegg en del tøy av gammel modell hos Gudveig Jørundland. 
 
UTSTYR 
 
Klubben har de siste årene ikke hatt noen ansvarlig for arrangementsutstyr med 
mer. Det meste av det vi har befinner fremdeles seg på låven hos Jostein. 
 
 
SAK 4 KONTINGENT 
 
Medlemskontingenten i OK SØR ble endret på årsmøtet i januar 2005. 
Styret foreslår ingen endringer for 2009.  
Det innebærer følgende medlemskontingent for 2009: 
  

Familie    kr 500 
 Aktive over 17 år  kr 350 
 Aktive under 17 år  kr 200 
 Støttemedlem   kr 100 
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TILLITSVALGTE I OK SØR – 2008 
 
Styret 
Leder   Jostein Korsvik 
Nestleder  Magne Dølemo 
Medlem  Magne Thorbjørn Jensen 
Medlem  Gro Eide 
Medlem  Stein Coward 
Medlem  Stein Erik Scheie 
1. varamedlem Jan Tore Jørgensen  
2. varamedlem Mona Hesthagen 
 
Sportskomité       Kartforvalter  
Leder   Stein Erik Scheie   Stein Coward 
Medlem  Gro Eide 
Medlem  Kåre Jacobsen 
Medlem  Einar Jørundland 
 
Tur-O komité       Miljøkomité  
Medlem  Robert Coward   Leder   Jørn Stordalen 
Medlem  Bjørn Gulbrandsen   Medlem Hans Helle 
Medlem  Einar Jørundland   Medlem Arnstein Frikstad 
 
Mobil O-arena      Påmelding 
Styret representert v/Stein Erik Scheie   Ansvarlig Gudveig Jørundland 
 
Nettside       Arkivar  
Ansvarlig  Kyrre Ellefsen    Jan Tore Jørgensen 
 
Løpsutstyr 
Ansvarlig  Gudveig Jørundland 
 
Revisorer 
Medlem  Mardon Danielsen    
Medlem  Terje Uleberg 
Varamedlem  Bjørge Tellefsen 
 
Representanter førstkommende VAOK ting 
Jan Tore Jørgensen 
Jostein Korsvik 
Stein Coward 
 
Valgkomité (valgt på årsmøtet) 
Leder    Terje Uleberg 
Medlem  Kristen Langan 
Medlem  Mardon Danielsen 

 


